
 

      
departement Interne Organisatie 
Griffie

Verslag van de vergadering 

kenmerk Griffie/1c/mh 
betreft 1ste commissie 

De Voorzitter van de 1ste commissie, mevrouw Marleen Van De Populiere 
opent de vergadering met een nieuwjaarswens 2021. 
 
Agenda 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 08 
december 2020 
 
Geen opmerkingen, goedgekeurd. 

2. Integraal Waterbeleid – Patrimonium 
Waterloop S419 te Wetteren 
Onderhandse verkoop van restpercelen 
 
Geen tussenkomsten. 

3. Integraal Waterbeleid – Meetpunten en databeheer 
Ontwikkeling van een platform 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande 
bekendmaking 
 
Vraag van Bart Vermaercke: is dit volledig nieuw, werden niet al 
metingen uitgevoerd? 
Antwoord van gedeputeerde Leentje Grillaert, aangevuld door 
Marie-Paule De Poorter: in real time meten is nieuw, van belang 
zowel in overvloed- als in droogteperiodes; er wordt inderdaad nu 
reeds gemeten in een proefproject met beperkte data; bedoeling 
van dit dossier is dit uit te breiden tot een globaal platform met alle 
relevante data – bijvoorbeeld het waterpeil in real time, maar ook 
met offline data cf. metingen van het grondwaterpeil uitgevoerd 
door ons PCM en die te publiceren o.m. via Waterinfo en 
Ondergrond Vlaanderen voor algemeen gebruik. 
Bijkomende vraag van Water Roggeman over de 
raadpleegbaarheid van gegevens in real time.  De bedoeling is 
inderdaad om dit tegen de zomer te realiseren op Waterinfo. 

4. Integraal Waterbeleid – reglementering 
Vaststelling van het Reglement betreffende het toekennen van een 
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vergoeding voor beheermaatregelen langs de Barbierbeek e.a. 
gerangschikte waterlopen in het projectgebied van het programma 
“Water–Land–Schap Barbierbeek verbindt!”, inwerkingtreding op 
01 februari 2021 
 
Geen tussenkomsten. 

5. Plattelandsbeleid – vertegenwoordiging 
Plaatselijke Groep Leader Meetjesland:  
aanduiding van 1 stemgerechtigd vertegenwoordiger i.v.v. Bart 
Vermaercke 
 
Situering wijziging door Bart Vermaercke: bedoeling is hiervoor 
Eric Scheire voor te dragen aangezien woonachtig in de streek. 

6. Toerisme – vertegenwoordiging 
Vzw Toerisme Oost-Vlaanderen – Bestuursorgaan:  
voordracht van 1 vertegenwoordiger i.v.v. Karlijn Deene 
 
Geen tussenkomsten. 

7. Leefmilieu – vertegenwoordiging 
vzw Regionaal Landschap Meetjesland - Algemene Vergadering: 
aanduiding van 1 stemgerechtigd lid i.v.v. Karlijn Deene 
 
Geen tussenkomsten. 

8. Ruimte – PROCORO 
Wijziging samenstelling 
Benoeming van een nieuw plaatsvervangend intern lid i.v.v. een 
personeelslid 
 
Geen tussenkomsten. 

9. Huisvestingsmaatschappijen – vertegenwoordiging: 

• Hulp in Woningnood – Algemene Vergadering: 
aanduiding van 1 effectief lid i.v.v. An Vervliet en van 1 
plaatsvervangend lid i.v.v. Eric Scheire 

• De Zonnige Woonst – Algemene Vergadering: 
aanduiding van 1 effectief lid i.v.v. Eric Scheire en van 1 
plaatsvervangend lid i.v.v. Anna Maria Charlier 

• Elk Zijn Huis – Algemene Vergadering: 
aanduiding van 1 effectief lid i.v.v. An Vervliet en van 1 
plaatsvervangend lid i.v.v. Anna Maria Charlier 
 
Geen tussenkomsten. 

10. Toelichting 
Klimaat: kennismaking met het provinciaal aanbod naar steden en 
gemeenten toe 
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(door Liesbet Van Crombrugge en Anneleen Demey a.h.v. een power 
point presentatie) 
 
De toelichting wordt kort ingeleid door bevoegd gedeputeerde Riet 
Gillis. 
De power point presentatie zal toegevoegd worden aan het verslag, de 
link naar “omgevingscontract” is daarin opgenomen.   
 
Na de toelichting biedt de Voorzitter de commissieleden 
gelegenheid tot vraagstelling. 
 
Vragen van Walter Roggeman, beantwoord door technici: 
- Aanbod beperkt tot steden en gemeenten, niet naar particulieren 
toe?  Inderdaad. 
- Hoe ver gaat de provincie daar in, aansporend of ingaande op 
een vraag (op afroep)?  (Mogelijke) Klimaatprojecten worden actief 
positief ondersteund, er is het netwerk Burgemeestersconvenant 
(lokale mandatarissen) met o.m. toelichtingen (thema’s: 
vergroening en ontharding), inspiratie- en uitwisselingssessies.. 
- Quid de rapportering van cijfers door steden en gemeenten naar 
Europa toe?  Steden en gemeenten moeten inderdaad 
rapporteren, wij ondersteunen ze in de zin van een positieve 
stimulans, wij beoordelen niet, zij blijven verantwoordelijk; de 
cijfers die wij hanteren worden aangeleverd door verschillende 
instanties = “Tool provincies”. 
- Er zijn verschillende spelers, Energiehuizen, Regionale 
Landschappen…Hoe verloopt die coördinatie, wordt concurrentie 
vermeden cf. bijvoorbeeld groepsaankopen?  Er zijn zowel 
overlegmomenten als samenwerkingsverbanden over de 
taakverdeling en er wordt doorverwezen waar nodig; de 
verstandhouding is er. 
 
Vraag van Hans Mestdagh, beantwoord door technici, informerend 
naar de realisatiegraad van het engagement van een aantal 
gemeenten om een bepaalde CO2-reductie te realiseren tegen 
2020 cf. het kaartje “Burgemeestersconvenant”.  Zijn de 
vooropgestelde cijfers gehaald?  Voorlopers hadden inderdaad 
2020 vooropgesteld voor het realiseren van de reductie, er zal nu 
in 2021 gekeken worden of de cijfers gehaald werden of niet, maar 
dat zal niet het geval zijn, mede door de impact van maatregelen 
op andere bestuursniveaus, er zal een tandje moeten bijgestoken 
worden.  Er is ondertussen een nieuw engagement 2030 gestart bij 
bepaalde gemeenten, wat betekent dat actualisering nodig is, een 
adaptatieplan.   
 
Vragen van Bart Vermaercke, beantwoord door technici over 
regionale klimaatprojecten, voordelen, centrumplan (Gent) versus 
impact op rand en het al of niet vrijblijvend karakter van het 
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engagement om tegen 2020 een bepaalde CO2-reductie te 
realiseren.  Er wordt gewezen op regionale 
samenwerkingsverbanden, de eventuele trekkersrol van 
intercommunales en de gezamenlijke aanpak, en daar waar dit 
minder of niet het geval is op het gebruik van 
omgevingscontracten.  Niet gehaalde cijfers versus de taak van de 
provincie: ze ligt in bewustmaking uitgaande van het besef dat er 
tijd nodig is vooraleer de doelstelling/het belang volledig 
doordringt.  In bijkomende orde wordt verwezen naar de impact 
van beleidsacties van hogere niveaus buiten de gemeente om die 
mee stimulerend kunnen werken. 
 
De Voorzitter dankt de ambtenaren voor de uiteenzetting. 
 

11. Varia 
Rondvraag door de Voorzitter: er zijn geen variapunten. 
 
De Voorzitter sluit de vergadering. 

Gent, 20 januari 2021

Martine Haegens    Marleen Van De Populiere 
de ambtenaar-verslaggever   de voorzitter 


